
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk: Startnotitie Woonvisie 2021 

 Vergaderdatum: 4 juni 2020 

 Steller en fractie: Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk 

 Portefeuillehouder: dhr. M. Oosterwijk 

 Datum indiening vraag bij griffie: 2 juni 2020 

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 4 juni 2020 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Kunt u aangeven of het in het kader van de op te stellen woonvisie ook de bedoeling is om te 

onderzoeken hoe er meer koop- en huurwoningen beschikbaar kunnen komen voor 

Ridderkerkers? Graag uw antwoord toelichten.  

Antwoord 1 

Dit is geen doel op zich. Het belangrijkste is dat de juiste typen woningen worden gebouwd, die 

aansluiten bij de behoefte van Ridderkerkers. Dit wordt inzichtelijk gemaakt met de 

woningmarktanalyse/woningbehoefteraming. Een belangrijke vraag daarbij is hoeveel woningen 

nodig zijn om in de toekomst het voorzieningenniveau op peil te houden. 

Vraag 2 

In de startnotitie geeft u onder ‘Waarom is het nodig?’ onder meer aan dat het voor jongeren en 

starters steeds lastiger wordt om betaalbare woonruimte te vinden. De PvdA Ridderkerk pleit al 

veel langer voor meer starterswoningen.  

Kunt u in dit kader aangeven hoe het staat met de plannen om het pand waar nu nog de 

bibliotheek is gehuisvest om te bouwen tot starterswoningen? Graag deze vraag ook 

beantwoorden voor het voormalige pand van de Rabobank.  

Antwoord 2 

Het klopt dat voor beide locaties wordt gekeken naar plannen voor herontwikkeling naar 

woningbouw. De gesprekken met de eigenaren en ontwikkelaars hierover lopen. Daarbij hebben 



wij nadrukkelijk aandacht voor zowel de betaalbaarheid van de woningen als de doelgroepen, 

waaronder starters.  


